
PROTOK6I, NR XXXVIII/I3

z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 28 czerwca 2013 roku w Centrum Kultury w Jpdrzejowie.

Ad. l .
O godzinie 1200 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Przewodniczqcy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 21 radnych i orzekl,

Ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy Rady zglosil kandydaturg radnego Jana Zigbiriskiego na sekretarza

obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej.
Przewodnicz4cy Rady poddal pod glosowanie kandydaturq radnego J. Zigbinskiego

na sekretarza obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydatur4 radnego - 21 glos6w

Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w

Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie wybrala radnego J. Zigbiirskiego
na sekretarza obrad XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Ad.2

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. PrzyjEcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. ZapT,tania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalnoSci Burmistrza miqdzy sesjami.
6. Informacj a o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia regulaminu

porzqdkowego Wysypiska Smieci w Potoku Malym
8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej utworzenia jednostki

organizacyjnej Gminy JEdrzej6w o nazwie ,,Skladowisko Odpad6w Komunalnych".
9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej nadania statutu

jednostce organizacyjnej Gminy Jgdrzej6w pod nazwq ,,Skladowisko Odpad6w
Komuralnych w Potoku Maiym".

10, Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad
wynajmo\xania lokali wchodz4cych w sklad mieszkaniowego zasobu Gmin)
Jgdrzej6w.

11. Uchwala w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy JEdrzej6w.
12. Uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania

z wykonania budZetu miasta i gminy Jgdrzejowa za 2012 rok.
13. Uchwala w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa absolutorium

2a2012 rok.
14. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotyczqcej przyjpcia regulaminu korzystanra

z miejsca rekreacyjnego ,,zalew" oraz wydania przepis6w porzEdkowych.
15. Uchwala w sprawie poboru w drodze inkasa, okreSlenia inkasent6w i wysokoSci

wynagrodzenia za inkaso oplaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
16. Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na wynajem gruntu komunalnego na okres

trzech lat.
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17. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda'Zy w drodze przetargu nieruchomo6ci
komunalnej.

18, Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargn nieruchomoSci
komunalnej.

19. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSci
komunalnej.

20. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sptzedaZy w drodze przetargu nieruchomodci
komunalnej.

21. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzeda'Zy w drodze przetargu publicznego
lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasno5d komunalnq.

22. Uchwa\a w sprawie lryraZenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
23. Uchwala w sprawie uchwalenia ,,Programu ochrony Srodowiska dla Miasta i Gminy

Jpdrzej 6w na lata 2013-2016 z perspektyw4 n a lata 2017 -2020" .
24. Uchwata w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia zmiany studium uwarunkowari

i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Jqdrzej6w, obszaru w rejonie
ul. Feliksa Przypkowskiego.

25. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia zmiany Nr 1 miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego,,Jgdrzej6w - Poludnie".

26. Ocena Zasob6w Pomocy Spolecznej w Gminie Jpdrzejow zarok2012.
27. Sprawozdania z realizacji uchwaly Nr XVIII/I 17107 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

z dnia 1 8.10.2007 roku, zmienionej uchwal4 Nr XXXI1237l08 z dnia 30.10.2008 roku
w sprawie zasad nabycia, zbycia i obciqzenia nieruchomoSci Gminy Jgdrzej6w
oraz ich v'rydzierlawiania lub najmu na okes dltZszy niL trzy lata, za okres od
01.10.2012 roku do 31.03.2013 roku.

28. Odpowiedzi na interpelacje.
29. Sprawy r62ne.
30. Zamknipcie obrad.

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkg do porz4dku obrad o nastgpuj4cej treSci:
,,zdj4(, z porz4dku obrad uchwalg w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego Statutu Gminy
JEdrzej6w a wprowadzii uchwalE w spawie pomocy dla rodzin wielodzietnych w ramach
Programu ,,Jgdrzej6w PRO". Burmistrz dodal, i2 uchwala zostala dostarczona do biura rady
w terminie i analizowana przez poszczeg6lne komisje Rady Miejskiej.

Rada Miejska nie zglosila uwag do proponowanej zmiany porzEdku obrad przyjmuj4c
go jednogloSnie.

1. Otwarcie sesjin stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Prryj pcie porz4dku obrad.
3. Prryjqcie protokol6w z poprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z dzialalno5ci Burmistrza migdzy sesjarni.
6. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzednich sesjach.
7. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia

regulaminu porz4dkowego Wysypiska Smieci w Potoku Malym.
8, Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej utworzenia

jednostki organizacyjnej Gminy Jpdrzej6w o nazwie ,,Skladowisko Odpad6w
Komunalnych".

9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej nadania statutu
jednostce organizacyjnej Gminy Jgdrzej6w pod nazrv4 ,,Skladowisko Odpad6w
Komunalnych w Potoku Malym".



10. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej zasad
wynajmowania lokali wchodzqcych w sklad mieszkaniowego zasobu Gminy
Jpdrzej6w.

11. Uchwala w sprawie pomocy dla rodzin wielodzietnych w ramach Programu
,,Jgdrzej6w PRO"

12. Uchwala w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz
sprawozdania z wykonania budZetu miasta i gminy Jgdrzejowa za 2Ol2 ror'

13. Uchwala w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa absolutorium
za 2012 rok

14. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej prryjgcia regulaminu
korzystania z miejsca rekreacyjnego ,,zalew" oraz wydania przepis6w
porz4dkowych.

15. Uchwala w sprawie poboru w drodze inkasa, okre5lenia inkasent6w i wysokoSci
wynagrodzenia za inkaso opl^ty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

16, Uchwala w sprawie wyraienia zgody na wynajem gruntu komunalnego na okres
trzech lat.

17, Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej.

18. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaZy w drodze przet^rgn
nieruchomoSci komunalnej.

19. Uchwala w sprawie przeznaczenia do spneda2y w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej.

20. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedairy w drodze przetargu
nieruchomoSci komunalnej,

21, Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedaiy w drodze przetargu publicznego
lokalu mieszkalnego stanowiqcego wlasnoS6 komunalnq.

22. Uchwala w sprawie wyraienia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
23. Uchwala w sprawie uchwalenia ,,Programu ochrony Srodowiska dla Miasta

i Gminy Jgdrzej6w na lata 2013-2016 z perspekfi4 na lata 2017-2020".
24. Uchwala w sprawie przyst4pienia do sporz4dzenia zmiany studium

uwarunkowari i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego miasta Jgdrzejriw,
obszaru w rejonie ul. Feliksa Prrypkowskiego.

25. Uchwala w sprawie pzyst4pienia do sporz4dzenia zmiany Nr 1 miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego,,Jpdrzej6w - Poludnie".

26. Ocena Zasobt6w Pomocy Spolecznej w Grninie Jgdrzej6w za rok 2012.
27. Sprawozdania z realizacji uchwaly Nr XVllI./ll7 /01 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie z dnia 18.10.2007 roku, zmienionej uchwalq Nr XXXI/237/08
z dnia 30.10.2008 roku w sprawie zasad nabycia, zbycia i obci4Zenia
nieruchomo6ci Gminy Jqdrzej 6w oraz ich wydzier2awiania lub najmu na okres
:JlraLszy nr2 trzy lata, za okres od 01.10.2012 roku do 31.03.2013 roku.

28. Odpowiedzi na interpelacje.
29. Sprawy rr5Zne.
30. Zamknigcie obrad.

Ad.3
Radny G. KuSmierz wni6sl uwagi do protokolu z odbltej sesji Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie w dniu16 maja bieZqcego roku.
Wedlug Radnego G. Kudmierza protok6l nie zawiera wypowiedzi dotycz4cej

zaangaaowania radnego KuSmierza w przeniesienie dzieci ze szkoly w Naglowicach
do szkoiy w Skroniowie. Radny w6wczas wyjaSnial, 2e jego dziecko nie chodzi do szkoly
w Skoniowie ze wzglEdu na sytuacjg, jaka miala miej sce w tej szkole i zadeklarowal, powr6t
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dziecka do wiw szkoly, jeSli problem zostanie rozvi4zxry. Nie zostala r6wnie2
zarnieszczona wypowiedZ burmistrza o Marii Sklodowskiej - Curie, kt6ra po6wiecila sig
dla nauki. Radny G. KuSmierz odebral wypowiedZ burmistrza tak, 2e to radni majqpoSwiecid
siq dla wiatrak6w.

Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 protok6l zaczyna mu przypomina6 stenogram.
Protok6l ma zwieral najwaZniejsze informacje, a uwagi do protokolu naleZy kierowa6
wczeSniej w formie pisemnej, a nie w dniu, gdy jest przyjmowany. Ponadto burmistrz dodal,
i2 sesja jest nagrywana.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej uyjaSnil, i2 wypowiedzi radnego G. KuSmierz s4
zapisywane w protokole. Poraz kolejny podkeSlil, ze to jest protok6l, a nie stenogram..
Przewodniczqcy poinformowal, 2e dodatkowo udostQpnia radnemu nagrania z sesji.
Ad.4.

1. Radny M. Zimoch zapylal, kiedy rozpocznie sig budowa chodnika w miejscowoSci
Rak6w.

2. Radny M. Zimoch zwr6cil sig do Burmistrza w imieniu mieszkaric6w Podlaszcza oraz
Rakowa w sprawie drogi Ignac6wka - Podlaszcze - Rak6w. Poinformowal, ze w tych
dw6ch sprawach mialy by6 prowadzone rozmowy ze starostq, kt6re do dnia
dzisiejszego sig nie odbyly.

3. Radny M. Zimoch zapylal o remont drogi Rak6wek - Rak6w, kiedy rozpocznie siE
inwestycj a.

4. Radny M. Zimoch poruszyl sprawE drogi Jasionna Rak6wek, po kt6rej odbywa sip
dow6z dzieci do Szkoly Podstawowej w Jasionnie. Radny poinformowal, iz droga
biegnie przez prywatne grunty. Zwr6cil sig do burmistrza o rozeznanie sprawy.

5. Radny K. Majchrzak zap'y'tal, jak bEdzie wyglqdala segregacja odpad6w po 01 lipca
bieZqcego roku skoro wptynglo odwolanie w sprawie przetargu.

6. Radny A. Czajor zwr6cil uwagE na brak tabliczek z rozkladem jazdy na przystankach
autobusowych. Wedlug radnego to sprawa priorytetowa i najlepszym rozwi4zaniem
to zaszklona gablotka, w kt6rej bgdzie umieszczony czytelny rozklad jazdy. Radny
zwr6cil sig do burmistrza o szybkq interwencjg w tej sprawie.

7. Radny A. Czajor przylqczyl sig do interpelacji radnego K. Majchrzaka w sprawie
segregacji Smieci i prosi o informacje dla mieszkaric6w w tej sprawie.

8. Radny R. Kruk poruszyl sprawg braku koszy, kt6re zostaly pozabierane przez
odbiorc6w oraz zapytal, w jakim terminie bgd4 ustawione kosze.

9. Radna J. Szreniawa zapfial4 co w dalszym ci4gu z ulic4 Murawiec, zwr6cila uwagE
na stojqc4 wodE i zapytala o kostkE, gdyZ wedlug radnej polozony asfalt diugo
nie]/{]4rzyma.

10. Radny S. Stradomski zwr6cil uwagQ na dziury w nawierzchni ulicy Doj azd pomigdzy
ul. Reymonta, a ul. Mieszka I.

11. Radny G. Ku5mierz zapl{"at, kiedy bEd4 wyremontowane dziury w nawierzchniach
dr6g w szczeg6lnoSci w nawierzchniach asfaltowych.

12. Radny G. Ku5mierz zwr6cil siq z proSb4 aby handel zwierzgtami odbywal sig we
wtorek zgodnie z wczeSniejszymi ustaleniami. Radny zauwa2yl,2e handel odbywa siE
w niedzielE w godzinach dopoludniowych.

13, Radny G. Ku6mierz, w imieniu mieszkaric6w ulicy Sw. Barbary. zwr6cil siq z proSbq
o wycigcie trzech topoli rosnqcych nad brzegiem strumyka. Drzewa te s4 bardzo stare,
a ich drewno kruche. Ostatnio wystgpuj4ce anomalia pogodowe mogq doprowadzi6
do ich polamania i spowodowania wielu szk6d. Mieszkaricy proszq r6wnie2
o nasadzenie innych gatunk6w drzew, kt6re nie bgdq stanowily tak duzego zagro2enia
dla otoczenia.
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14. Radny G. KuSmierz zwr6cil siE do burmistrza nastgpujqcymi slowami ,,Panie
Burmistrzu na ostatniej sesji dal Pan pokaz, jakich Srodk6w i wjaki spos6b bqdzie Pan
dzialal wobec niepokornego radnego". Zwr6cil sig do Burmistrza z proSb4 aby wigcej
taka sltuacja nie miala miejsca, zaproponowal formp dyskusji.

15. Radny G. Ku6mierz poinformowal, i2 na Komisji Gospodarki Komunalnej i Porzqdku
Publicznego w dniu 24 czerwca 2013 roku przekazal Burmistrzowi projekt uchwaly
wzorowany na Gminie Wydminy, kt6ra uchwalila uchwalE o minimalnej odleglo3ci
3 km farm wiatrowych od zabudowari mieszkalnych. Uchwaia bpdzie obowiqzywad
do czasu wejdcia w zycie stosownej ustawy. Radny zapytal Burmistrza czy zamierza
pzygotowa6 taki projekt uchwaly i poddai pod glosowanie rady, aby w ten spos6b
zabezpieczyd mieszkaric6w Gminy Jgdrzej6w przed zgubnym dzialaniem du2ych
silowni wiatrowych.

16. Radny G. KuSmierz zwr6cil uwagg na niewla6ciwe oznakowanie wjazdu
na obwodnicp w Przqslawiu. Jest ustawiony znak Chmielnik zamiast Warszawa.

17. Radny T. Kot poruszyl kwestiq drogi wykonanej w ubieglym roku, po przeglqdzie
gwarancyjnym na zgloszenie radnego. Wedlug radnego droga zostala 2le wykonana,
gdyz .vqvmaga wigkszego remontu tj. polozenia nowej nawierzchni na odcinku drogi.
a nie zalatania kilku dziur.

18. Radny T. Kot zwr6cil siE do burmistrza z pro6b6 aby mieszkaricy nie ponosili
koszt6w zwiqzanych z^dzier2awq pojemnik6w. Z informacj| jakie posiada pojemnik
o pojemnoSci 0, 12m' to koszt okolo 5 zl miesigcznie, a pojemnik o pojemnoSci
0, 24m' to koszt 7, 38 zt miesiEcznie. Radny przypomnial, iZ Komisja Bud2etu
i Mienia Komunalnego z$aszala wniosek, aby w specyfikacji znalazl sig zapis,
ze to fffma zapewni mieszkaricom pojemniki na zbi6rkE odpad6w.

Wyjadnieri na interpelacjg radnego T. Kota udzielil Naczelnik Wydzialu Rolnictwa
i Gospodarki Gruntami Wojciech Abramowicz. Poinformowal, i2 soltysi otrzymali informacje
na temat segregacji i podkreSlit, 2e w tej ceniejest komplet 4 work6w na selektywne odpady.

Radny T. Kot zapltal, co z pozostalym odpadem
Naczelnik W. Abramowicz odpowiedzial, i2 jest podany cennik dzierZawy pojemnik6w.

Radny T. Kot ponownie zwr6cil siE do burmistrza, aby to firma wykonuj4ca uslugg
dostarczala pojemniki mieszkaricom.

Burmistrz dodat, i2 mozna kupii uz).wane pojemniki, kt6re s4 du2o tairsze. Burmistrz
wyjaSnil, i2 nie ma obowi4zku, aby pojemniki kupowai od firmy.

19. Radny T. Kot poruszyl kwestig przydomowych oczyszczalni 6ciek6w. Narodowy
Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej ma w swojej ofercie dotacje,
kredyty na poziomie 3%o, finansowanie 90% wartoSci inwestycji. Radny zapytal
czy w przys*o6ci ewentualnie w roku bie24cym w ramach oszczQdnoSci
poprzetargowych nie zglosi6 wniosku o przyznanie dotacji lub po2yczki
na budowQ przydomowych oczyszczalni, co obni2yloby ponoszone koszty przez
mieszkaric6w na ten cel.

20. Radny T. Kot wr6cil do sprawy sprzedaZy dzialki w miejscowoSci Mnich6w
i przypomnial o podjEtej uchwale przez radp. Radni zaglosowali za uchwal4
a Srodk6w do dnia dzisiejszego nie ma. Radny zwr6cil siq do burmistrza
o uruchomienie Srodk6w zgodnie z podjQt4 uchwaiq. Ponadto radny poruszyl sprawg
cofnigtej dotacji dla KoSciola w Mnichowie z winy beneficjenta. Radny zwr6cil siE
do burmistrza, aby te Srodki zostaly wykorzystane w miejscowo6ci Mnich6w. Radny
zwr6cil sig r6wnie2 do radnego R. Kruka, kt6ry pozostawil wniosek argumentujqc
to tym, ze jest to zblt k6tki okres. Wedlug radnego T. Kota okres zawsze jest dobry
gdyL dn1o rzeczy wykonuje sig w ramach Srodk6w niewygasajqcych w roku
nastgpnym. Wedlug radnego T. Kota dziqki radnemu R. Krukowi i Prawu
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i SprawiedliwoSci irodki nie trafily do Mnichowa. Radny T. Kot zaapelowal, aby
te Srodki zostaly uruchomione.

Ad.5.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz w dniu dzisiejszym zmarl soltys wsi Lysakow

pod Lasem Pan A. W6jcik i zwr6cil siq do radnych o uczczenie minut4 ciszy pamigd
zmarlego.

Burmistrz M. Piszczek nagrodzil ucznia szkoly Podstawowej w JEdrzejowie Jana
Nowosielskiego, laureata konkursu humanistycznego oraz historycznego oraz podzigkowal
nauczycielom zaallgazowar.ym w przygotowanie ucznia do konkursu.
Ad.6
Uwag nie wniesiono.
Ad.7
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczl.tal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl'taia projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo :udzial20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotyczqcej ustalenia regulaminu porz4dkowego Wysypiska Smieci w Potoku
Malym nastgpujqcq iloSciq glos6w:
Za - 20 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrrymalo sig - 0 glost6w
/Uchwala nr XXXVIII/343/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.8
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kqdra odczl'tal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Przewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 21 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotycz4cej utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Jpdrzejriw o nazrvie
,,Skladowisko Odpadriw Komunalnych" nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sip - 0 glosrfw
/Uchwala nr XXXVIII/344/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.9
Wiceprzewodniczqcy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
WiceprzewodniczEca Rady M. Barariska odczy'tala projekt uchwaly.
Mecenas W . Zagatra zwr6cil uwagg, aby w $ 1, przy ustawie z dnia 8 marca 1990 roku
o samorz4dzie gminnym wpisa6 aktualny numer dziennika urzEdowego tj. Dz.U. 2013. poz.
594.
W gtrosowaniu wziElo ludziaL 2I radnych.

Rada Miejska w Jqdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotycz4cej utworzenia jednostki organizacyjnej Gminy Jgdrzej6w o nazwie
,,Skladowisko Odpad6w Komunalnych" nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 21 glos6w
Przeciw - 0 glosdw
Wstrzymalo sip 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/345/13 w zalqczeniu do protokolu/.



Ad.10
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udziai 21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie wprowadzenia zmian
w uchwale dotycz4cej zasad wynajmowania Iokali wchodz4cych w sklad
mieszkaniowego zasobu Gminy Jgdnejriw nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 2l glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/346/13 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.11
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczlal uzasadnienie
Uwag nie wniesiono.
Burmistrz M. Piszczek, po uwagach Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku
Publicznego zglosil nastEpuj4ce autopoprawki do projektu uchwaly: ,,$ 2 otrzlmuje nowe
brzmienie ,,Program ,,JEdrzej6w PRO" skierowany jest do rodzin wielodzietnych
zamieszkalych i zameldowanych na poby't staly na terenie miasta i gminy JEdrzej6w,
jeSli rodzina wychowuje czworo dzieci lub wigcej dzieci, kt6re do kofca roku
kalendarzowego ukoircz4 nie wigcej ni2 18 lat, jeSli ucz4 siE i nie pracuj4."; w $ 3 w punkcie
I podpunkcie,,a" po slowie rodzic6w dodaje sig opiekun6w prawnych oraz w $ 6 po slowach
,,na wniosek rodzica" dodaje sip ,,lub opiekuna prawnego".
Radny R. Kruk zapltal czy podana stawka w $ 3 punkcie b tj.5 z1 to oplata miesigczna.
Burmistrz M. Piszczek wyja3nil, 2e tak. Stawka ustalona jest albo w systemie miesigcznym
albo za wejScie, tak jak w przypadku kina.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczl'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie pomocy dla rodzin
wielodzietnych w ramach Programu ,,Jgdrzej6w PRO" nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Za - 21 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwafa nr XXXVIII/347ll3 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.12.
Wiceprzewodniczqcy Rady W. KEdra odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczJtala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo ttdzial21 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania bud2etu Miasta i Gminy
Jgdrzej6w za 2012 rok nastgpuj4cq iloSciq glos6w:
Za - 15 glos6w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrzymalo sip - 6 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/348113 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.13
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczytal uzasadnienie.
Uwas nie wniesiono.
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Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej K. Majchrzak odc4tal wniosek Komisji
Rewizyjnej z dnia 04 czerwca 2013 roku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi
Miasta Jgdrzejowa.

Burmistrz M. Piszczek odczytal Uchwalg Nr 6712013 III Sktadu Orzekaj4cego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach.

Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
Radny S. Stradomski zabral glos m6wi4c, i2 wykonanie budZetu przez bultnistrza nie budzi
zastrzezeh- Jednak w ocenie radnego oraz czlonk6w klubu PSL zby,t dlu|o Srodk6w
przeznaczonych na inwestycje przesuwa sig na konto wydatk6w niewygasajqcych.
W zwiqzku z powyZszym klub PSL wstrzyma sig od glosu.

Burmistrz M. Piszczek odni6sl sig do zgloszonej uwagi wyjaSniaj4c, iz od kilku lat taka
jest praktyka, Ze w sytuacj ach problemowych, Srodki przenoszone sq na wydatki
niewygasaj4co po to, aby nie przepadly w roku bud2etowym, skoro nie doszlo do realizacji
inwestycji. W roku 2012 byla to kwota 50 tys. zl przeznaczona na remizy, gdzie przy
realizacji inwestycji bylo sporo problem6w - powiedzial burmistrz.

Ponadto burmistrz M. Piszczek wyrazil swoje zdziwienie stanowiskiem radnego
S. Stradomskiego, kt6ry jest czlonkiem Komisji Rewizyjnej i na posiedzeniu komisji
jednoznacznie twierdzil, 2e nie mo2na inaczej zagtosowaf jak za absolutorium.

Radny R. Kruk r6wnie2 wyrazil swoje zdumienie stanowiskiem radnego
S. Stradomskiego, skoro Komisja Rewizyjna, kt6rej radny jest czlonkiem, jednoglo6nie
udzielila burmistrzowi absolutorium. Radny odni6sl sig do wypowiedzi radnego
Stradomskiego o Srodkach niewygasaj4cych, podkre6laj4c, iZ jego zdaniem lepiej
zrealizowae inwestycje z op6Znieniem ni2 w og6le dopuszczajqc, aby Srodki przepadly.

Radny K. Michalski dodal, i2 PSL nie jest przeciwny, wstrzymanie sig od glosu nie
oznacza dezaprobaty klubu wobec wykonania bud2etu.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie udzielenia
Burmistrzowi Miasta Jgdrzejowa absolutorium za 2012 rok nastgpujqc4 ilo6ci4 gtos6w:

Wstrzvmalo sie 7 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/349113 w zal4czeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady oglosil 25 minutowq przerwg w obradach.
Ad.14
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. KEdra odczyal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
Radna J. Szreniawa poruszyla sprawp sprzedazy alkoholu na terenie zalewu.
Burmistrz M. Piszczek przypomnial, i2 rada podjgla uchwaiQ, kt6ra zezwala na sprzeda?
piwa, kt6re teZ jest alkoholem. Tt2 za ogrodzeniem jest sklep, gdzie moZna kupii alkohol *
powiedzial burmistrz.
W glosowaniu wziglo :udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly
dotycz4cej przyjgcia regulaminu korrystania z miejsca rekreacyjnego ,,zalew,, oraz
wydania przepis6w porz4dkowych nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

Za
Przeciw

Za
Przeciw
Wstrrymalo sip

- 14 glos6w
- 0 glos6w

15 glos6w
2 glosy
2 glosy

/Uchwala nr XXXVIII/350/13 w zal4czeniu do protokolu/.



Ad.l5
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.

Burmistrz M. Piszczek zglosil autopoprawkE do proj ektu uchwaly: ,,w $ 2 punkcie 2
wykreSlii ,,I-ysak6w pod Lasem Adam W6jcik". Butmistrz odni6sl siE r6wniez
do zgloszonego wniosku Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego, aby
do listy inkasent6w wpisai Zaklad Uslug Komunalnych w JEdrzejowie. ,,Obawy budzi fakt,
i2 Zal<lad Uslug Komunalnych jest zarzqdcq nieruchomodci i sam sobie wplaca pieniqdze.
Druga obawa, to brak osobowoSci prawnej, jest to, bowiem zaklad budZetowy" powiedzial
burmistrz.

Wedlug radnego A. Czajorc to sprawa czysto techniczna, gdy2 zaklad tylko zbiera
pieni4dze, a przekazuje je na rzecz gminy. Wedlug radnego nic nie stoi na przeszkodzie,
aby wci4gu roku przelal zakladowi te 5yo z tttlu|u wykonania obowi4zku inkasenta.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, \z jeszcze raz bgd4 analizowal czy od strony prawnej
Zaklad Uslug Komunalnych w JEdrzejowie m6glby by6 inkasentem oplaty Smieciowej.

Wiceprzewodniczqca Rady M. Barairska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie poboru w drodze
inkasa, okreSlenia inkasentriw i wysokoSci wynagrodzenia za inkaso oplaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi nastgpuj4c4 iloSciq glos6w:
Za - 19 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/35I|I3 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.16
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczy'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziplo trdzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyra2enia zgody
na wynajem gruntu komunalnego na okres trzech lat nasttpujQcQ ilo6ciq glos6w:
Za - 18 glostiw
Przeciw - 0 glostiw
Wstrzymalo sip - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/352113 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad. l7
PrzewodniczEcy Rady P. Blaszki ewicz odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie przeznaczenia
do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomo5ci komunalnej nastppujqc4 iloSci4
glos6w:
Za - 18 glosriw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glosr5w
/Uchwala nr XXXVIII/353/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.18
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczy4al uzasadnieme.
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Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo lodzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie przeznaczenia
do sprzedaiy w drodze przetargu nieruchomo5ci komunalnej nastgpuj4cq ilo5ci4
glostiw:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVII/354/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.19
Przewodniczqcy Rady P. Blaszki ewicz odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Radny T. Kot zapytal czy moZna zdemontowa6 piec olejowy, kt6ry znajduje sig na obiekcie.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial, 2e jest taka mo2liwoSi.
Wedlug radnego A. Czajora zdemontowanie pieca z pewnoSci4 obnizy wartoSi
nieruchomo6ci. W sytuacji, gdy jest potrzeba i zainteresowanie piecem w6wczas jest to
sluszna uwaga.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz jest podmiot zainteresowany kupnem
nieruchomoSci.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalp w sprawie przeznaczenia
do sprzedaZy w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej nastppujqc4 ilo6ciq
glosr5w:
Za - 17 glos6w
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - I glos
/Uchwala nr XXXVIII/355/13 w zal1czeniu do protokolu/.
Ad.20
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo ludzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jpdnejowie powzigla uchwalg w sprawie przeznaczenia
do sprzedaiy w drodze przetargu nieruchomoSci komunalnej nastppujqcq iloSci4
glos6w:
Za - 18 glos6w
Przeciw - 0 glosr5w
Wstrzymalo sig - 0 glosrSw
/Uchwala nr XXXVIII/356/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.2l
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odczytal uzasadnienie.
Radna J. Szreniawa zapytala o ceng wywolawczq.
Burmistrz M. Piszczek odpowiedzial,2e uchwala pozwala przyst4pii do wyceny. Cena
wywolawcza bpdzie ustalona na podstawie operatu szacunkowego, kt6ry zostanie zlecony.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barariska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziEio udzial 16 radnych.
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Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalg w sprawie przeznaczenia
do sprzeda2y w drodze przetargu publicznego lokalu mieszkalnego stanowiqcego
wlasnoSd komunalnq nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Za - 16 glos6w
Przeciw - 0 glostiw
Wstrzymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/357/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.22
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczltal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczJ'tala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie wyraienia zgody
na dokonanie zamiany nieruchomoSci nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za - 17 glostiw
Przeciw - 0 glos6w
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/358/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.23
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie.
Radny G. KuSmierz zglosil nastgpuj4ce uwagi: w zalqczonym programie ochrony Srodowiska
dla Miasta i Gminy Jgdrzej6w na lata 2013 - 2016 z perspektywq na lata 2017 - 2020,
na stronie 82 zamiast Gmina Jgdrzej6w wpisana jest Gmina Ostr6g. W programie brakuje
zapisu: ,,Ponadto stanowi4 rezerwE wody pitnej dla przyszlych pokolef."
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barariska odczltala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie uchwalenia ,,Programu
ochrony Srodowiska dla Miasta i Gminy Jpdrzejtiw na lata 2013-2016 z perspektyw4
na lata 2017 -2020" nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za - l8 glosr5w
Przeciw - 0 glosriw
Wstrrymalo sig - 0 glos6w
/Uchwala nr XXXVIII/359/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad,24.
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszkiewicz odczy.tal uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafiska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wztglo ttdzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie prryst4pienia
do sporzqdzenia zmiany studium uwarunkowafi i kierunk6w zagospodarowania
przestrzennego miasta Jgdrzej6w, obszaru w rejonie ul. Feliksa Prrypkowskiego
nastppujqc4 iloSci4 glosrfw:
Za - 18 glosriw
Przeciw - 0 glosriw
Wstrrymalo sig - 0 glosriw
/Uchwala nr XXXVIII/360113 w zalqczeniu do protokolu/.
Ad.25
Przewodnicz4cy Rady P. Blaszki ewicz odcz7l.al uzasadnienie.
Uwag nie wniesiono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady M. Barafska odczl.tala projekt uchwaly.
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W glosowaniu wzipl,o ludzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie przystqpienia

do sporz4dzenia zmiany Nr I miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

,,Jgdrzejriw - Poludnie" nastgpuj4cq iloSci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

17 glostiw
0 glos6w
0 glos6w

/Uchwala nr XXXVIII/361/13 w zal4czeniu do protokolu/.
4d.26
Rada Miejska uwag nie wniosla,
4d.27
Rada Miejska uwag nie wniosla,
Ad.28

1. Burmistrz M. Piszczek poinformowal radn4 J. SzreniawE, 2e kostka jest na terenie
ujqcia wody w Wilanowie, na terenie Szkoly Podstawowej Nr 3 i Szkoly Podstawowej
Nr 2.

2. Burmistrz poinformowal, i2 w sprawie Smieci zostatra podpisana umowa na miesiqc
z podmiotem, kt6ry wygral przetarg i zloiryl najni2sze ofertq. Odwolanie wplynglo
w ostatnim dniu okreSlonym przepisami prawa. Za 15 dni bgdzie jasna sytuacj a -
powiedzial burmistrz.
Naczelnik W. Abramowicz wyjaSnil, i2 przez okres miesiqca lipca nie bEdzie
pojemnik6w, dlatego odpady naleZy zbiera( w czamych workach. W zwiEzku
z odwolaniem procedura sig przedluZy i firma nie mo2e zainwestowa6 swoich
Srodk6w finansowych. System dziaia od 01 lipca z tq jedn4 niedogodnoSci4.
Harmonogramy ze zbiorkqodpad6w zostaly przekazane soltysom i dodatkowo zostan4
rozprowadzone na terenie miasta. Na chwilE obecnq obowiqzujE stawki uchwalone
przez radp to jest 5, 50 zl za segregowane odpady i 1I zl za niesegregowane. Jesieni4
oszacujemy faktycznq wysokoSi stawki, aby mogla zostai obnizona - powiedzial
Naczelnik W. Abramowicz.

Na pozostale interyelacje burmistrz udzieli pisemnej informacji.
Ad.29

Przewodnicz4cy Rady udzielil glosu Panu Rafalowi Dgbskiemu, kt6ry zwr6cil siq
pisemnie o zabranie glosu na sesji.
Pan R. DEbski zapylal czy ktoS pojawil sig na odcinku drogi Ksi4Ze Skroni6w, kt6ra jest
problematyczna dla mieszkaric6w wsi oraz kiedy rada podejmie uchwalp w sprawie podzialu
miejscowoSci Ksi4Ze Skroni6w. Pan DEbski dodal, iZ jest to druga pr6ba podzialu
miejscowoSci.

Burmistrz M. Piszczek zabrai glos m6wi4c, iZ z dokument6w wynika, ze jest to
pierwsza pr6ba podzialu miejscowo6ci.

Pan R. Dgbski odpowiedzial, i2 pierwsza pr6ba podzialu miejscowoSci byla 20 lat
temu.

Burmistrz M. Piszczek wyja5nil, i2 rudni oraz Pan Dqbski bEdq poinformowani, jedli
taki projekt uchwaly zostanie przygotowany. Ponadto burmistrz poinformowal o ogloszonym
przetargu na budowg dr6g mipdzy innymi na odcinku, o kt6rym m6wi Pan Dqbski.
Nawierzchnia bgdzie budowana do zakr?tu.

Pan R. DEbski poinformowal, Ze na odcinku drogi w kierunku Jgdrzejowa
do zabudowaf Pani Dziopy pojawily sig ubytki.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 zostanie powolana komisja, kt6ra dokona
przegl4du gwarancy;inego.
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Pan R. DEbski zapStal czy przed podjgciem stosownej uchwaly w sprawie podzialu
miejscowo5ci sprawa 2ostanie zreferowana zainteresowanym mieszkaricom. Pan Dgbski
powiedzial, 2e ,,nie moZe by6 tak, kto jest za lub przeciw i na tym koniec".

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 rada decyduje o trybie przyjmowania uchwaly.
Sprawa zawsze wcze6nie jest referowana zanim zostanie podjgta ostateczna decyzja.
W ocenie burmistrza dyskusjajest bezprzedmiotowa, gdyZ na chwilE obecnq nie ma ladnego
projektu uchwaly.

Radna M. Barariska poinformowala, i2 na zebraniu wiejskim obecnych bylo 19 os6b
na 270 os6b uprawnionych, pny czym za podzialem bylo 10 os6b przeciw 9 os6b. Wedlug
radnej przy takiej frekwencj i i wynikach glosowania nie moZna m6wii, 2e Ksiqze Skroni6w
chce sig podzielii.

Pan R. Dgbski zgodzil siE z radn4 Barariskq i przypomnial, i2 w lej sprawie ukazaly siq
dwa artykuly jeden w gazecie ,,Echo Dnia" gdzie sprawa zostala przedstawiona bardzo
obiektywnie w przeciwieristwie do ,,Gazety Jgdrzejowskiej". Podana zostala tam kwota 1500
zl. Pan Dqbski sprawdzal w ksiggach wieczystych i koszt wpisu to tylko 60 zl.

Burmistrz M. Piszczek poinformowal, i2 s4 to koszty zar6wno po stronie gminy jak
i po stronie mieszkaric6w. Po stronie gminy bqdq to koszty podzialu nieruchomoSci, a nie
wpisu do ksiEgi wieczystej.

Naczelnik W. Abramowicz wyja6nil, 2e aby moglo doj56 do zmiany w ksiggach
wieczystych naleZy dokona6 podzialu nieruchomoSci. Koszt podzialu jednej dzialki to kwota
rzgdu okolo 1500 zlotych.

Burmistrz M. Piszczek jeszcze raz podkre5lil, i2 nie jest to kwestia samego wpisu
wieczystego tylko kwestia wydzielenia obrEbu geodezyjnego dla nowego solectwa. To jest
ogrom pracy geodezyjnej, kt6ra jest zlecana firmie zewngtrznej.

Radny A. Czajor wyrazil swoje zaniepokojenie wypowiedzi4 Pana Dgbskiego m6wi4c,
i2 ,,Przychodzi Pan na sesjg i wydaje siE Panu, 2e radni tak glosuj4 w ciemno raz lew4 rgk4
razprawq."

Radny A. Czajor podkre6lil, ze jeSli dojdzie do przygotowania uchwaly przed sesjq
zawsze odbywaj4 sig posiedzenia stalych komisji, na kt6rych omawiane sq materialy. Opr6cz
tego odbywaj4 siE nieformalne spotkania, jeSli sprawy s4 trudne, problemowe. Radni
przychodzqc na sesjp majq ugruntowany poglqd na omawiane sprawy.

Radny A. Czajor zwr6cil sig do Pana Dgbskiego, aby takich rzeczy nie m6wil gdyz
obra2a radnych.

Glos zabral radny S. Hatys m6wi4c, i2 nie bpdzie sig wlpowiadal w poruszonej
sprawie, je6li bEdzie stosowny projekt w6wczas radny przedstawi swoje stanowisko. Radny
zaproponowal zamkniEcie dyskusji w tym temacie.

Radny A. Czajor zwr6cil siq do burmistrza z proibq o przegl4d ulicy 3 Maja
na odcinku od ulicy Krzywej do ulicy Kieleckiej. Poinformowal, i2 w dalszym ci4gu stojq
kaiuZe, kawE2niki s4 do poplawy, generalnie ulica sig zapada. Radny wyrazil chp6 wziEcia
udziatu w komisji przeglqdowej.

Wedlug burmistrza M. Piszczka prawdopodobnie jest tam jakaS awaria
i poinformowal, izbgdzie przeglqd tej ulicy.

Radny G. KuSmierz zapylal czy nie moZna wyegzekwowai wyr6wnania studzienek
na ulicy Przemyslowej oraz zapytal czy mozna zamie5cii szczeg6lowe, aktualne informacj e
na temat segregacj i odpad6w.

Burmistrz poinformowal, i2 informacje sq zwarte na stronie internetowej.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l obrady o godzinie 15.30.



1"4

Prolo

Jus P iskorczyk

Przewodniczclcy
Rady Miej skiej w ,lqdrzejowie

mgr P awel Blaqzkieu,icz

Zdqczniki:
l, Listct obecno.fui.
2. Uchu,aly Rtrdy Miejskiej podiqte na XWVIII sesji Rady Miejskiej.


